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英皇尊貴理財中心
EMPEROR VIP CENTRE

香港灣仔軒尼詩道288號英皇集團中心8樓801室
Rm.801, 8/F., Emperor Group Centre

288 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong
Tel: +852 2574 2229  +852 9262 1888

風險聲明：投資涉及高風險。投資者應尋找在其熟悉的投資產品及了解有關投資的風險程度而進行投資。以下有關各類投資產品的風險警告並不詳盡，
閣下應在選擇投資前，考慮自身的投資經驗、財務狀況、投資目標、風險承受程度，再進行投資。如還是不了解或有懷疑，請聯絡你的獨立投資顧問，
分析閣下目前的財務狀況，再選擇合適的產品進行投資。
槓桿式貴金屬及外匯交易虧損風險可以相當重大。閣下所蒙受的虧損可能超過最初保證金款額的實際預期。即使閣下已設定備用交易指示，例如「止蝕」
或「限價」交易指示，亦未必可以將虧損局限於原先設定的數額。市場情況可能使這些交易指示無法執行。閣下可能會被要求一接到通知，需即存入額
外保證金款額。如閣下未能在所訂時間內提供所需款額，閣下持有未平倉的合約可能會被即時終止。而有關帳戶所出現的任何逆差，閣下必需負責。因
此，閣下必須仔細考慮，鑑於自己的財務狀況及投資目標，這種買賣是否適合閣下。切勿將閣下無法承受損失的資金用於投機。如對以上內容有任何查
詢或疑問，歡迎到本 www.MW801.com 瀏覽或致電 2574 2229 與本公司聯絡。

Risk disclaimer Investment involves risk. As a general rule, you should only trade in financial products that you are familiar with and understand 
the risk associated with them. The risk warning described in each financial product below is not exhaustive, you should carefully consider your 
investment experience, financial situation, investment objective, risk tolerance level and consult your independent financial adviser as to the suitability 
of your situation prior making any investment.
The risk of loss in leveraged bullion and foreign exchange trading can be substantial. You may sustain losses in excess of your initial margin funds. 
Placing contingent orders, such as "stop-loss" or "stop-limit" orders, will not necessarily limit losses to the intended amounts. Market conditions 
may make it impossible to execute such orders. You may be called upon at short notice to deposit additional margin funds. If the required funds are 
not provided within the prescribed time, your position may be liquidated. You will remain liable for any resulting deficit in your account. You should 
therefore carefully consider whether such trading is suitable in light of your own financial position and investment objectives. Should you have any 
enquiry, please visit www.MW801.com or call us at 25742229.
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+852 9262 1888

縱橫匯海MW801.com 
Your Best Investment Partner






